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Tisztelt Hallgatói Önkormányzat! 

Hamow Kamirán megkért, hogy készítsek beszámolót az IAESTE elmúlt másfél évi tevékenységéről az ELTE-n. 

Remélem hasznosnak tartjátok majd, hogy így halljátok hangunkat. 

Junior Csoportból Helyi Bizottság 

2010 őszén az IAESTE az ELTE-n Junior Csoportként alakult újjá. Az IAESTE országos szervezete, a Magyar 

Mérnökhallgatók Egyesülete megbízásából a BME Helyi Bizottság tagtoborzást szervezett Kamirán és a 

Külügyi Csoport segítségével. Ez megadta a lehetőséget egy remek csapat kialakulásának. Kezdetben még 

csak három tagból állt kis csoportunk, de annál nagyobb lelkesedéssel szívtuk magunkba a Pártoló Helyi 

Bizottságunktól, a BME-től az IAESTE-tudást. Rövidesen kitanultuk a „szakma” mesterfogásait és sikeres 

tagtoborzásokat tartottunk, gyárlátogatásokat és belső tréningeket szerveztünk, és lebonyolítottuk az első 

cserefolyamatot is. Eredményeink fényében az IAESTE félévente 

megrendezésre kerülő Közgyűlésén, 2011 májusában Nemzeti 

Bizottságunk bizalmat szavazott nekünk és így létrejöhetett az ELTE 

Helyi Bizottság. ezzel még nagyobb szabadságot kaptunk az 

Egyesületen belül, és ezt azóta is igyekszünk jól, az ELTE TTK-s és IK-s 

diákjainak javára fordítani. 

IAESTE – International Assotiation of Students for Technical Experiance – 

Nemzetközi Szakmai Gyakorlatcsere Program 

Junior Csoportunk első időszaka nagy vonalakban azzal telt el, hogy az épp akkor induló csereévbe 

becsatlakozzunk. Ennek két párhuzamos folyamata van: a diákok jelentkeztetése (meghirdetés, igazolások 

beszedése, nyelvi meghallgatások szervezése, rangsorolás), illetve a hazai gyakornoki pozíciók felkutatása, 

melyeket az éves Nemzetközi Cserekonferencián elcseréltek az IAESTE magyar delegáltjai. Mindkettő igen 

nagy feladat volt egy kezdő csapatnak, és sokat tanultunk belőle. Természetesen itt is rengeteg segítséget 

kaptunk az Egyesülettől, egészen pontosan a Pártoló, BME Helyi Bizottságtól tudásátadásban és emberi 

erőforrásban is. Illetve az Egyetemtől is sok támogatást kaptunk, például a jelentkezés meghirdetésében igen 

fontos szerepe volt, hogy megjelenhettünk a Külügyi Fórumon. 
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A 2011-es tavaszi félévben végül 11 állást kínáltunk fel az ELTE-s diákoknak. A kiutazó diákokat segítettük az 

útjuk elegyengetésében. Nyáron az ideérkező több mint 60 külföldi gyakornokkal foglalkoztunk aktívan. Ez a 

reptéren való fogadásuktól az első napi munkahelyükre kísérésükön keresztül és városnézéseken át a 

féktelen partykig tartott, és igen izgalmas két hónapot kaphattunk így mi is tőlük.  

 

Az idei, 2011-2012-es csereév hasonlóan telik, csak itt már többnyire saját erőnkből vittük véghez az egyes 

feladatokat, viszont több tapasztaltabb taggal rendelkeztünk. Ősszel betanítottunk az új tagjainkat is a 

cégmegkeresés művészetére, szerveztünk belső cserés-, telefonálós- és tárgyalástechnika tréninget illetve 

külön motivációs rendszert alakítottunk ki a sikeresség érdekében. Nagy örömömre szolgált, hogy ennek 

eredményeképpen idén a rendes Cserekonferenciára 7 állást sikerült az ELTE Helyi Bizottságnak felmutatnia, 

mely állások minőségiek, és közülük 4 olyan cégtől érkezett, akik eddig még nem álltak együttműködésben az 

IAESTE-vel. Így legalább 7 TTK-s, vagy IK-s diák biztosan kiutazhat az IAESTE-vel, de természetesen ez a szám 

több lesz, vélhetőleg legalább a duplája. (Az Egyesület is támogatja minden évben a Helyi Bizottságokat, 

illetve a rendes jelentkezésen kívül is szoktak beérkezni úgy nevezett late offerek, melyek nem a rendes 

cserekonferenciáról hozott állások, hanem olyanok, ahol az adott ország cége később döntött a külföldi diák 

fogadásáról.) Pontos adatokat az a Cserekonferencián elcserélt állásokról még sajnos nem tudok mondani, 

mert a Helyi Bizottságok számára is csak jövő héten kerül nyilvánosságra. 

A jelentkeztetés idén is simán zajlott le. Hirdettünk, jelentkeztettünk papírbeszedtünk, nyelvi meghallgatást 

szerveztünk és rangsoroltunk. Kiemelném, hogy a nyelvi meghallgatásokat idén már csak ELTE-s segítséggel 

intéztük, az ELTE Idegennyelvi Továbbképző Központja volt olyan kedves és meghallgatta diákjainkat angol és 

német nyelvből. 
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Sajnos az igazolásokat is jól leadó diákok száma a tavalyi 46-hoz képest csökkent, idén 26 diák jelentkezett. A 

megcsappant számot nem az érdeklődés hiányában látjuk, hanem inkább abban, hogy a marketingünkből 

kevesebb volt a személyes alapú, több a plakát, levlista. Ezen a jövőben változtatni szeretnénk, itt is a 

standolásra, személyes megkeresésekre fektetnénk a hangsúlyt. Sajnos az idekapcsolódó egyetemi 

rendezvények idén kevésbé tettek hozzá a szerencsénkhez a tavalyihoz képest, például Külügyi Fórum 

elmaradt, illetve az ELTE Külügyi Állásbörzéjét – ahol viszont örömmel jelentünk meg –, már a jelentkezési 

időszak lejárta után rendezték meg, így nem tudtuk az idei jelentkeztetés hirdetésében felhasználni.  

Rendezvények, tréningek, konferenciák  

 Már a kezdetektől kezdve igyekeztünk az Egyetem 

rendezvényein részt venni, és a különböző 

meghívásoknak mindig örültünk, és nagy 

lelkesedéssel vágtunk bele a megvalósításukba. Az 

egyik legnagyobb rendezvény, ahol lehetőségünk 

nyílt megmutatni mi is az az IAESTE Spirit, az a májusi 

LEN volt. Külön helyet kapott Helyi Bizottságunk, ahol 

első nap több játékkal vártuk a jövevényeket, 

melyekért jégkrémet is kaptak a remek játék élmény 

mellé! A második nap pedig a Kinect nevű játékot hoztuk el, ami szintén nagy sikereket aratott. 

Több TTK-s gólyatáborban is megjelentünk bemutatni az 

IAESTE-t, és a szervezők nagyon szívesen fogadták 

megkeresésünket. Így Bodajkon, Káptalafüreden és Kishután 

a matekos, fizikus és vegyész gólyák előtt előadni a külföldi 

szakmai gyakorlat lehetőségét. Ezúton is köszönjük a 

szervezőknek a lehetőséget! 

  



"Az IAESTE - Magyar Mérnökhallgatók Egyesülete egy non-profit, 
politikamentes, nemzetközi szervezet magyarországi tagja, amely 150 külföldi 

szakmai gyakorlati lehetőséggel és az innovációs törekvések támogatásával 
segíti a mérnök- és természettudományos hallgatók magasan kvalifikált 

 műszaki értelmiséggé válását. Teszi ezt országszerte 13  
Helyi Bizottságában dolgozó nyitott, tudatos  

önkénteseivel. 
2012. november" 

 

5 

 
 

 

Saját rendezvényeink eddig még csak kis létszámúak voltak, de annál jobb 

fogadtatásra találtak a résztvevők között. A 2010-2011-es évben és a 2012-

es őszi félévben is két egész napos standolást szerveztünk, illetve már 

hagyománynak számít, hogy minden félév elején nyílt ülésekre invitáljuk az 

érdeklődőket, hogy melyeken játékos formában mutatjuk be 

Egyesületünket, és igyekszünk bevonni őket a munkánkba.  

A tavaszi félévben 4 gyárlátogatást is szerveztünk, melynek keretében a 

hallgatók betekintést nyerhettek a Fővárosi Vízművek, a Fővárosi 

Csatornázási Művek, a Fővárosi Hulladékhasznosító Mű és a Ringier 

Nyomda színfalai mögé. 

Fejlődésünkhöz persze elengedhetetlen, hogy folyamatosan képezzük magunkat, így sokszor részt vettünk az 

IAESTE Belső Képzési Programjában, illetve, volt, amikor mi 

magunk kértünk meg IAESTE-s trénereket, hogy tartsanak 

nekünk tréninget, melyekre volt, hogy a HÖK képviselőit is 

meghívtuk. A későbbiekben újból szeretnénk folytatni ezt a 

szokást. Csak, hogy néhányat kiemeljek, az elmúlt másfél év 

tréningjeiből: voltunk időgazdálkodási, vezetői, motivációs, 

telefonálós és tárgyalástechnika, csapatépítő tréningeken; 

és képviseltettük magunkat a BME Management 

Akadémiáján is, ahol pl. asszertivitás c. tréningen vehettünk részt.  

A Magyar Mérnökhallgatók Egyesületének főbb döntéshozó 

ülésein, a már említett féléves rendes Közgyűléseken és a 

kéthavonta megrendezésre kerülő Nemzeti Bizottsági 

üléseken is mindig képviseljük az ELTE-t és az itteni diákok 

érdekeit. A Közgyűléseken félévente beszámolót készítünk a 

Nemzeti Bizottságunk felé, és a legutóbbin külön 

dicséreteket is kaptunk pontos munkánkért.   
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Egy ízben nemzetközi konferenciára is sikerült képviseltetni magunkat, mely a Central European Convention 

(CEC) címet viseli, és idén ősszel az IAESTE Hungary szervezte meg Zánkán. Itt a különböző főleg közép-

európai országok Helyi Bizottságainak képviselői vesznek részt, és különböző workgorupokban adjuk át 

egymásnak tapasztalatainkat és okos megoldásokat ötölünk ki a hasonló problémánknak a megoldására. 

Egy szuper csapat 

Mindez a sok eredmény persze csak úgy jöhetett és jöhet létre 

most is, hogy egy összetartó remek csapattal dolgozunk. 

Sokszor tartunk HB bulit és csapatépítéseket. 

Természetesen mindig gondoskodunk a tagság létszámának 

bővítéséről és az utánpótlásról. Már a kezdetektől 

rendszeresen tartottunk nyílt üléseket és tavaly februárban egy 

nagyobb tagtoborzási hullámnak köszönhetően igencsak felduzzadt létszámunk, és azóta is csatlakoznak 

hozzánk minden félévben.  Jelenlegi érdeklődőink, tagjaink és tisztsgviselőink: 

• Tóth Szilvia – Elnök 

• Pethő Lilla – Cseprogramért felelős elnökhelyettes 

• Sárallyai Áron – Marketingárt felelős koordnátor 

• Krebsz Melinda (Felfüggesztett tag) 

• Kun Jeromos (Érdeklődő) 

• Lantos Gábor 

• Nádor István 

• Pál Bence(Érdeklődő) 

• Palkó Zsófia 

• Papp László (Felfüggesztett tag) 

• Szabó Ádám 

• Tajti Dávid 
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Terveink 

A tavaszi félév elején folytatnánk a tagtoborzást, és idén kifejezetten a nemzetköziséget előtérbe helyezve 

azt szeretnénk, ha az újoncok a külföldi gyakornokokkal való kapcsolatépítés miatt is csatlakoznának 

hozzánk. A félévben nagyobb hangsúlyt szeretnénk fektetni a kiutazó diákok segítésére, mely törekvésünket 

az Egyesület is támogatja. Szeretnénk ezen kívül az egzotikusabb országokba való kijutást is vonzóbbá tenni a 

hallgatóság körében, mert az IAESTE éppen azért mert 85 tagországból áll, egészen különleges helyekre is el 

lehet vele eljutni, ha van bennünk elég kíváncsiság! Ezen kívül late offerek szerzésével, és magyaroknak szóló 

gyakornoki pozíciók felkutatásával is foglalkoznánk. Rendezvények terén a LEN-en és több gólyatáborban is 

szeretnénk megjelenni idén is. 

Ezúton is szeretnénk megköszönni az Egyetem és különösen Kamirán támogatását, hiszen a kezdetektől 

fogva a mai napig bármikor fordulhattunk hozzá segítségért. 

Budapest, 2012. Február 2. 

Üdvözlettel: 

 

 Tóth Szilvia Ágnes 

Elnök 

ELTE Helyi Bizottság 

IAESTE Hungary – 

Magyar Mérnökhallgatók Egyesülete 

 


